
Obecné zastupiteľstvo obce Rabča, Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, ul. Hlavná, s. č. 426 
 
ZÁPISNICA č. 6 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča, 21. 10. 2016  
(piatok), konaného na Obecnom úrade v Rabči  
 
Obsahuje: 
1. Pozvánka 
2. Prezenčná listina 
3. Zápisnica 
4. Uznesenie 
5. Kontrola plnenia uznesenia z Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej OZ)  

zo dňa  26. 8. 2016 
6. Správa hlavnej kontrolórky na uzatváranie zmlúv na nebytové priestory – RABČAN, 

obecné služby Rabča 
7. Stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu úveru na Stavebné úpravy a nadstavbu Obecného 

úradu v Rabči 
8. Finančná analýza k prijatiu úveru na Stavebné úpravy a nadstavbu Obecného úradu v Rabči 
9. Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ č. 4/2016  
10. Návrh asfaltovania ulíc – III. etapa predložený RABČAN, obecné služby Rabča 
11. Správa k pozastaveniu činnosti CVČ, Hlavná 426, Rabča 
 
Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny. 
Neprítomní: – Pavol Kobyliak , Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Jozef Kovaliček  –  poslanci OZ –
ospravedlnení 
 
Ďalší prítomní: 
Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 
Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér OcÚ Rabča 
Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 
Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie 
Šieste riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2016 otvoril 
starosta obce, Ing. Július Piták (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ 
bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších zmien a doplnkov. 
 
K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 
Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ján Maťuga a Bc. Ľudmila 
Rešutíková, poslanci OZ.  
 
K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 
Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu a to v zložení: predseda – Ing. Pavol Jurčák, 
členovia: Monika Adamčíková a PhDr. Augustín Piták, poslanci OZ. 
UZNESENIE: 
ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. 
Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
Návrhová komisia bola schválená. 
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K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Rabča 
Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16 30 h.  bolo prítomných 8 poslancov z 11 všetkých 
poslancov, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. Zároveň 
predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  
 
P r o g r a m:   
1. Otvorenie; 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 
3. Schválenie návrhovej komisie; 
4. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Rabča; 
5. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ zo dňa 26. 8. 2016; 
6. Schválenie dotácie na projekt: „Tradičný ľudový nástroj Hornej Oravy“; 
7. Informácia o stave asfaltovania miestnych komunikácii; 
8. Schválenie rozpočtu Nadstavby a stavebných úprav Obecného úradu v Rabči;  
9. Rôzne 
10. Interpelácia – Diskusia; 
11. Záver. 
 
Starosta požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu. Pripomienky zo strany poslancov neboli 
žiadne. Starosta navrhol vylúčiť bod č. 8) z dôvodu, že rozpočet Nadstavby a stavebných úprav 
Obecného úradu v Rabči ešte nie je dokončený. Starosta dal hlasovať o programe rokovania 
s navrhovanou zmenou. 
 
UZNESENIE: 
ZA program s navrhovanou zmenou hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. 
Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
Program rokovania bol schválený. 
 
K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesenia zo dňa 26. 8. 2016 
Hlavná kontrolórka obce p. Mgr. Janka Prisenžňáková predniesla poslancom kontrolu plnenia 
uznesenia zo zasadnutia OZ 26. 8. 2016 (viď príloha zápisnice).  
 
1. RABČAN, s.r.o. Rabča a RABČAN, obecné služby Rabča, aby v spolupráci s Komisiou 
ŽP, výstavby a verejného poriadku v Rabči pripravili návrh asfaltovanie ulíc v III. etape –
a následne ho postúpiť poslancom e-mailom na posúdenie v tabuľkovej forme do budúceho 
zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča.  Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: 
v texte, úloha splnená (viď príloha) 
Starosta – poslanci návrh obdržali e-mailom, zdôraznil, že je to len návrh. Ide o III. etapu, 
ktorá by sa mali realizovať až na budúci rok. Asfaltovanie Ul. Mokrej sa urobí v takej šírke 
ako je a po vyporiadaní sa zaasfaltuje na celú šírku. Je to ešte v štádiu riešenia.  
PhDr. Piták – návrh z Komisie ŽP, VP a výstavby je šírka 9 - 10 m. Treba rátať aj 
s chodníkmi.  
Prednostka – je tam viac podielových spoluvlastníkov, ktorí na tejto ulici resp. v obci 
nebývajú, preto sa bude vysporiadavať na etapy. Ak má obec investovať, tak do ulice vo 
vlastníctve obce.  
Ratica – treba vyasfaltovať aj prejazd okolo škôlky a doriešiť asfaltovanie Ul. Úbočnej. 
Starosta – najskôr musia byť zrealizované všetky prípojky na Ul. Úbočnej a až potom sa bude 
asfaltovať.  
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UZNESENIE 
Poslanci predložený návrh asfaltovania ulíc v III. etape vzali na vedomie s tým, že do 
budúceho OZ predložia svoje návrhy na asfaltovanie ulíc.  
ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila 
Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
2. Aby Obecný úrad v Rabči pripravil architektonickú štúdiu vizualizácie obce Rabča – 
Gaceľa, časti pri kostole, časti na nižnom konci, futbalovom ihrisku v Gaceli – Ul. 
Športovcov, areálu ObZS a využil pripomienky študentov, občanov a poslancov obecného 
zastupiteľstva.  
Informovanosť občanov zabezpečiť formou Rabčianskeho chýrnika, web obce a facebooku 
obce Rabča. Termín: do konca roku 2016; Zodpovedný: v texte, úloha je v plnení 
 
3. Aby šírka ulice Mokrá bola riešená za účasti geodeta a následne, aby Obecný úrad Rabča, 
pozemkové oddelenie  predložilo návrh šírky ulice na schválenie poslancom obecného 
zastupiteľstva. Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: Fusková Mária, úloha splnená 
Prednostka – v platnom územnom pláne je však šírka 6,5 m.  
UZNESENIE  
Poslanci schválili vyhotovenie geometrického plánu Ul. Mokrej v šírke 10 m vrátane 
chodníkov a novú šírku ulice riešiť v doplnku ÚPD obce Rabča.  
ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila 
Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
4. Aby sa stretli poslanci  pred zasadnutí budúceho obecného zastupiteľstva na tvare miesta 
v areáli ZŠ s MŠ Rabča, ohľadne výstavby dopravného ihriska a na budúcom OZ sa písomne 
vyjadrili k žiadosti ZŠ s MŠ Rabča. Termín: pred zasadnutím OZ; Zodpovedný: poslanci OZ, 
úloha splnená, poslanci sa stretli na tvare miesta dnes o 16.15 hod. 
Starosta – uviedol, že navrhuje schváliť dopravné ihrisko až po predložení vizualizácie. Predložia 
sa aj ďalšie návrhy a vyberie sa najlepší návrh.  
Ing. Kornhauserová – tiež súhlasí s tým, aby sa urobila vizualizácia dopravného ihriska, cez zimu 
by bol čas to pripraviť. Potom sa rozhodne. Termín by bol najlepší do konca roka.  
Bc. Reuštíková – ak sa toto ihrisko zrealizuje, tak ako a kto ho bude udržiavať?  
Starosta – upratovačky, školníci zo ZŠ, pracovníci RABČAN, obecné služby, tak ako sa doteraz 
udržuje areál ZŠ.  Realizovať sa bude až na budúci rok,  keď bude hotové, potom budeme riešiť 
jeho využitie aj mimo obce.  
UZNESENIE 
Poslanci  vzali na vedomie zámer zrealizovať výstavbu dopravného ihriska s tým, že sa očakáva 
návrh od architektov a podľa predložených vizualizácii sa vyberie najlepší návrh.     
ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila 
Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
5. Ekonómke obce Rabča Ing. Dane Kvasniakovej pripraviť finančnú analýzu obce Rabča 
z dôvodu, že obecné zastupiteľstvo schválilo žiadať o úver na Nadstavbu a stavebné úpravy 
Obecného úradu v Rabči. Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte, úloha splnená 
analýza tvorí súčasť zápisnice.  
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6. Obecný úrad do budúceho obecného zastupiteľstva pripraví podklady na projekt Semafór 
RMS-1 riadený radarom. Termín: v texte; Zodpovedný: Mgr. Kvasničáková, proj. manažér. 
Starosta – uviedol, že navrhuje počkať s projektom semafóru na budúci rok a využiť možnosť 
získania dotácie.  
UZNESENIE 
Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, 
Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 6 – Schválenie dotácie na projekt: „Tradičný ľudový nástroj Hornej 
Oravy“ 
Starosta – požiadal Mgr. Lubasovú a Mgr. Čulová, aby predniesli poslancom žiadosť 
o schválenie projektu „Tradičný ľudový nástroj Hornej Oravy – píšťalky“. Výška dotácie 
predstavuje sumu 2 050 €.  

Mgr. Čulová – podarilo sa im zorganizovať cca 30 detí, ktoré sa venujú folklóru a tvoria také 
„jadro“. Zámerom projektu je obnovenie a rozvoj folklórnych tradícii v obci Rabča, na 
obohatenie vedomosti v rámci regionálnej výchovy. Šéf cechu slovenských gajdošov im 
prisľúbil pomoc pri tomto projekte. Zámerom je naučiť deti vyrábať píšťalky. V Or. Polhore 
je gajdošská miestnosť, kde sú všetky tradičné ľudové nástroje. Ide o zmysluplné využívanie 
voľna detí. 
Mgr. Lubasová – projekt sa začína realizovať od 10/2016 do 8/2017.  
Mgr. Čulová – tento projekt sa bude  realizovať pod záštitou obce.  
UZNESENIE 
ZA poskytnutie dotácie v požadovanej výške s tým, že tento projekt bude realizovaný pod 
záštitou obce a bude riadne zúčtovaný do 31. 8. 2017 obci Rabča hlasovali: Monika Adamčíková, 
Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. 
Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; 
ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 7 -  Informácia o stave asfaltovania miestnych komunikácii 
Starosta – 11. 11. 2015 OZ schválilo zmluvu na spolufinancovanie asfaltovania obce a OVS, 
a.s. Dolný Kubín. Táto suma je už vyčíslená a pre obec predstavuje sumu 273 094 €. 
UZNESENIE 
ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila 
Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 8 – Schválenie rozpočtu Nadstavby a stavebných úprav Obecného úradu v 
Rabči 
Starosta – bod sa presúva na budúce OZ.  
 
K bodu číslo 9 – Rôzne  
Starosta informoval: 
• Informoval o výsledky výberového konania zo dňa 30. 9. 2016 na miesto: Konateľ 

RABČAN, s.r.o. Rabča, ktorým sa stal Ing. Stanislav Šimurdiak. Bolo prihlásených 7 
uchádzačov. Výberové konania sa zúčastnili 6 uchádzačov.  

• V obci sa vedie nový optický kábel, vznikne možnosť rýchlejšieho internetu.  
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• 17. 10. 2016 bolo konanie na OVS, a.s. Dolný Kubín, ohľadne spustenia skúšobnej 
prevádzky kanalizácie. Orientačne to bude november 2016. Občania budú cestou 
obecného rozhlasu o tomto upovedomení.  

• Obec podala žiadosť o dotáciu na 1) Rekonštrukcia vodovodu v obci Rabča – Rozšírenie 
vodovodu III. etapa a Rozšírenie vodovodu v lokalite Adamovka III. – I. etapa  a 2) 
Rozšírenie splaškovej kanalizácie v lokalite Adamovka III. – I. etapa na Environmentálny 
fond.  

• Obec chce podať ešte jednu žiadosť na Environmentálny fond o solárne panely na školu   
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili na projekty 5% spoluúčasť obce nasledovne:  
Poskytnutie z rozpočtu obce Rabča minimálne 5% z oprávnených nákladov  na projekt:  
 
Rekonštrukcia vodovodu v obci Rabča – Rozšírenie vodovodu III. etapa a Rozšírenie 
vodovodu v lokalite Adamovka III. – I. etapa a to vo výške 7 742,90 €. 
ZA min. 5% spoluúčasť hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef 
Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 
0. 
 
Poskytnutie z rozpočtu obce Rabča minimálne 5% z oprávnených nákladov  na projekt: 
Rozšírenie splaškovej kanalizácie v lokalite Adamovka III. – I. etapa a to vo výške 
7 132,58 €. 
ZA min. 5% spoluúčasť hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef 
Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 
0. 
 
Poskytnutie z rozpočtu obce Rabča minimálne 5% z oprávnených nákladov  na projekt: 
Využívanie obnoviteľných zdrojov v areáli ZŠ s MŠ a to vo výške 2 413 €. 
ZA min. 5% spoluúčasť hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef 
Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 
0. 

 
• Výsledok petície: na jar bola podaná petícia na ministerstvo dopravy, ktorej výsledkom je, 
že sa začala realizácia asfaltovania výluk na ceste I. triedy č. I/78 v k. ú. obce Rabča, ktorá 
je v správe Slovenskej správy ciest.  

• Obec dostala dotáciu na knižnicu – vymenia sa regály, vybavenie, obnovy sa náter a pod. 
(dotácia predstavuje: 1000 € na knižný fond a 5000 € na vybavenie) 

• Uskutočnilo sa posedenie seniorov 13. 10. 2016, starosta poďakoval všetkým, ktorí sa 
tohto stretnutia zúčastnili.  

• Starosta poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili obecného zastupiteľstva v družobnej obci  
Świnna.  

 
Stanovisko hlavnej kontrolórky k úveru na „Stavebné úpravy a nadstavbu Obecného 
úradu v Rabči“ 
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Hlavná kontrolórka – predniesla poslancom stanovisko k prijatiu úveru obcou Rabča na 
projekt: Stavebné úpravy a nadstavba Obecného úradu v Rabči (viď prílohu).  
UZNESENIE 
Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, 
Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák,  PhDr. Augustín Piták, Ján 
Maťuga t. j. 7 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – Mgr. Andrea Lubasová t. j. 
1 z prítomných 8 poslancov. 
 
Fynančná analýza k prijatiu úveru na „Stavebné úpravy a nadstavbu Obecného úradu v 
Rabči“ 
Hlavná kontrolórka – predniesla poslancom finančnú analýzu k prijatiu úveru. Poslanci túto 
analýzu obdržali e-mailom (viď prílohu). 
UZNESENIE 
Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, 
Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Kontrola zmlúv uzatváraných na nebytové priestory 
Hlavná kontrolórka – uviedla, že vykonala kontrolu v subjekte RABČAN, obecné služby 
Rabča na uzatváranie zmlúv na nebytové priestory v mesiacoch júl – september 2016. Správu 
poslanci obdržali e-mailom (viď príloha) 
UZNESENIE 
Poslanci vzali správu na vedomie. ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, 
Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
UZNESENIE 
Poslanci uložili do budúceho OZ predložiť: 

- návrh zmeny termínu uzatvárania zmlúv na nebytový priestor  
- a návrh na vylúčenia zábezpeky v Zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce Rabča a s majetkom štátu, ktorý obec užíva, ktoré nadobudli účinnosť dňa 25. 6. 
2010.  

ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila 
Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 
8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Informácia k prerokovaným pripomienkam na cestovné poriadky 
Starosta  – informoval o prerokovaní pripomienok občanov obce Rabča k návrhu zmien 
cestovných poriadkov autobusových liniek ARRIVA Liorbus, a.s. platných od 11. 12. 2016, 
ktorého sa zúčastnila p. prednostka Mgr. Monika Kozoňová. Pripomienky občanov boli 
akceptované.  
Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela 
Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 
Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; 
ZDRŽAL SA – 0. 
 
Bytový dom č. 391, Ul. Soľná – posun garáži 
Starosta – informoval poslancov o posune garáži na Ul. Soľná pri bytovom dome č. 391 zo 
dňa 29. 9. 2016. Za účasti pracovníkov RABČAN, obecné služby a vlastníkov garáži bol 



7 

 

posun uskutočnení bez problémov. 
Mgr. Lubasová – Iskierkovci z bytového domu 391, Ul. Soľná drevenú garáž už odstránili 
v zmysle uznesenia.  
UZNESENIE 
Poslanci uvedené vzali na vedomie: ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, 
Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
DOTÁCIE:  
ZO – Jednota dôchodcov v Rabči, IČO: 008970193052 
Žiadajú  o dotáciu na r. 2017 vo výške 2 300 € na projekt: „Staroba nie je choroba“, kde sa 
chcú zamerať na zlepšenie kultúrneho života v dedine, zapájať do kultúry aj mladých ľudí, 
deti a starších spoluobčanov. Reprezentovať dedinu na iných podujatiach.  
 
Vladimír Iskierka, Rabča, Hlavná 630 
Žiada  o dotáciu na r. 2017 vo výške 4 000 € na projekt: „HK Rabča“, kde sa chcú zamerať na 
reprezentáciu obce Rabča v hokej a pritiahnuť mládež k športovej aktivite. Reprezentovať 
obec v OHL. 
 
ZŠ s MŠ Rabčická 410 Rabča, IČO: 37810316 
Žiada  dotáciu na r. 2017 vo výške 9 900 € na projekt: „Škola podporujúca slušnosť, múdrosť 
a zdravý životný štýl“, kde sa chcú zamerať na výchovu slušných, vzdelaných žiakov, ktorí 
budú uplatňovať v živote aj zdravý životný štýl (návšteva družobných škôl, športové aktivity, 
tvorivé dielne, kultúrne podujatia).  
 
Slovenský červený kríž, Rabča, Hlavná 688 
Žiada  dotáciu na r. 2017 vo výške 800 € na projekt: „Podpora darcov MS-SČK“, kde sa chcú 
zamerať na zvýšenie počtu darcov krvi, podporiť súčasných darcov, poskytovať zdravotnú 
pomoc pri športových a kultúrnych podujatiach obce, zvýšiť návštevu starých a opustených 
ľudí v obci atď.  
 
Jozef Tvarožek, Rabča, Horská 1153 
Žiada  dotáciu na r. 2017 vo výške 800 € na projekt: „Rozvoj volejbalu v obci Rabča“. 
 
UZNESENIE 
Všetky dotácie, ktoré  budú podané na obec Rabča v zmysle VZN č. 51/2007 v platnom znení 
poslanci uložili prerokovať  Finančnej komisii v spolupráci s komisiou kultúry a športu. Žiadosti 
prehodnotia a predložia návrh na budúce zasadnutie OZ na schválenie. ZA hlasovali: Monika 
Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 
Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
ZŠ s MŠ Rabčická 410 Rabča, IČO: 37810316 
Žiada  o mimoriadnu dotáciu na r. 2016 vo výške 2 960 € na projekt: „Škola podporujúca 
slušnosť, múdrosť a zdravý životný štýl“, kde sa chcú zamerať na výchovu slušných, 
vzdelaných žiakov, ktorí budú uplatňovať v živote aj zdravý životný štýl (návšteva 
družobných škôl, športové aktivity, tvorivé dielne, kultúrne podujatia).  
Starosta – uviedol, že v tejto žiadosti ide o mimoriadnu dotáciu a navrhuje, aby sa k nej 
poslanci už dnes vyjadrili.  
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Ing. Kornhauserová – vychádzali zo súm, ktoré im boli poskytnuté z CVČ z minulého roku 
a na základe požiadaviek vedúcich krúžkov.  
Starosta – predložil poslancom graf poskytovania finančných prostriedkov z CVČ pre ZŠ 
s MŠ Rabča za školský a kalendárny rok od vzniku CVČ (viď príloha zápisnice).  
Mgr. Lubasová – podľa jej názoru, aj keď z obce stále stúpalo poskytnutie finančných 
prostriedkov pre školu, tak to stále nie je dosť, čo by mali deti dostať.  Napr. v Or. Polhore sa 
dotujú rôzne akcie na základe podaných projektov.  
Starosta – financie sú určené v podielových daniach  pre detí od 5 do 15 rokov. 
Mgr. Brišák – obec organizovala vlani Mikuláša pre detí, ktoré nenavštevujú ZŠ ani MŠ a ide 
cca o 300 detí.  
Ing. Kornhauserová – pre deti organizujú Mikuláša zo ZRPŠ a 1 € je málo na 1 dieťa, preto to 
zahrnuli do žiadosti o dotáciu. Tento rok sa môžu spojiť s obcou.  
Starosta – podľa neho je suma 1 € postačujúca, nakoľko aj obec realizuje oslavy Mikuláša 
a finančne naň prispieva. 
Mgr. Čulová – navrhuje spojiť sa obec, škola a cirkev a urobiť jedno stretnutie pri stromčeku 
na námestí.  
Mgr. Brišák – navrhuje obnoviť spoluprácu s cirkvou a sv. Mikuláša uskutočniť s detskou 
omšou, tak ako to bolo kedysi.  
Mgr. Lubasová – nie je to dobrý nápad, lebo tam vznikne chaos.  
Ing. Jurčák – treba sa baviť o podstatných veciach – v škole je cca 650 detí a 300 detí, ktoré 
do školy nechodia. Samotné organizovanie sa dohodne neskôr. Je za spoločné stretnutie na 
námestí.  
Ing. Kornahuserová – nie je to také jednoduché, trvá to pomerne dlho.  
Mgr. Brišák – lepšie je to navečer, pretože rodičia chodia do práce. 
 
UZNESENIE: 
Poslanci schválili poskytnutie mimoriadnej dotácie na rok 2016 pre ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 
410, IČO: 37810316 vo výške 2 310 € (z požadovaných 2 960 €) na projekt „Škola podporujúca 
slušnosť, múdrosť a zdravý životný štýl“ s cieľom vychovávať slušných, vzdelaných žiakov, ktorí 
budú uplatňovať v živote aj zdravý životný štýl.  
ZA schválenie dotácie hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef 
Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 
Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Poslanci po väčšej rozprave schválili, že sv. Mikuláša  bude ZŠ s MŠ organizovať samostatne  
a obec zrealizuje oslavu Mikuláša pre detí, ktoré nenavštevujú ZŠ ani MŠ.  
ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila 
Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 
8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča r. 2016 
Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 2016 – rozpočtové opatrenie č. 4/2016 schválené OZ  
21.10. 2016 v zmysle par. 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 
na rok 2016 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabči, rozpočtovým opatrením úpravou 
rozpočtových prostriedkov (viď príloha).   
UZNESENIE:  
ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef 
Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová,  Ján Maťuga,  t.j. 8 
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z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Bc. Rešutíková – chce vysvetlenie k zmluve „Rekonštrukcia priestorov školskej jedálne, 
Kostolná ulica 855 Rabča“. Bolo schválených 10 tis. € z obce a suma je na cca 28 tis. €.  
Ing. Kornhauserová – navrhuje, aby sa poslanci prišli radšej osobne pozrieť, čo sa tam vlastne 
urobilo (výmena dlažby, nová kuchyňa, šatňa pre kuchárku, vchod, dvere, okná, ...)  
Bc. Rešutíková – vlastne sa investovalo do majetku, ktorý nie je obecný. Tiež chce vedieť, čo 
je to za firmu DORSS, s.r.o. Zákamenné, ktorá práce na hornej škole prevádzala.  
Mgr. Čulová – navrhla, aby sa poslanci na budúce OZ stretli v hornej školy a urobili si 
obhliadku.  
UZNESENIE 
Poslanci schválili, že sa na budúce OZ stretnú na hornej ZŠ pri kostole pred OZ o 16.10 h. so 
zrazom pred OcÚ.  
ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila 
Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 
8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Ing. Milan Vorčák, Láb 
Prednostka - Mgr. Kozoňová prečítala poslancom stanovisko Ing. Milana Vorčáka, bytom 
Láb, ktoré zaslal e-mailom na obec Rabča dňa 20. 9. 2016 p. Márii Fuskovej, pozemkové 
oddelenie OcÚ v Rabči,  v nasledovnom znení: 
 „... nesúhlasím a ani nikdy som nedal súhlas na odpredaj vlastníckych podielov pozemkov za 
1 € na obec Rabča pri vysporiadavaní pozemkov a riešení ulice Rozvoja. Keďže táto 
informácie je zverejnená v zápise obecného zastupiteľstva č. 5 zo dňa 26. 8. 2016 (bod 11 
rôzne), chcem vás v prvom rade požiadať, aby to bolo opravené.“  
Poslanci uvedené stanovisko vzali na vedomie.  
ZA hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila 
Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 
8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.  
 
K bodu číslo 10 – Interpelácia – Diskusia 
Ing. Jurčák – opýtal sa, či sú svetla verejného osvetlenia stále v záručnej dobe.  
Starosta – áno stále sú. Obec permanentne rieši všetky zistené poruchy formou reklamácie. Aj  
dnes sme evidovali pripomienku, že pri MŠ v Gaceli nesvietia dva svetlá. Obec si stále 
uplatňuje reklamáciu pri akejkoľvek poruche verejného osvetlenia.  
 
Starosta – 5 10. 2016 bolo prvé súdne pojednávania na Okresnom súde v Dolnom Kubíne vo 
veci žalobcu: RABČAN, obecné služby Rabča a žalovaným: Jozef Biel a Generali Poisťovňa, 
a. s. Bratislava za účasti intervenienta na strane žalovaného  AIG Europe Limited Bratislava 
o zaplatenie náhrady vo výške  209 572, 81 €. Ďalšie pojednávanie je stanovené na 16. 11. 
2016. 
 
K bodu číslo 1 – Z á v e r 
Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil. Zasadnutie OZ ukončené o 21.00 h. 
 
Starosta obce, Ing. Július Piták    ................................................. 
 
Prednostka OcÚ, Mgr. Monika Kozoňová ................................................. 
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Overovatelia: 
Bc. Ľudmila Rešutíková   ................................................. 
Ján Maťuga     ................................................. 
Zapísala Mgr. Eva Grancová   ................................................. 
UZNESENIE č. 6/2016 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča 21. 10. 2016 
 
A. Berie na vedomie 
1. Kontrolu plnenia uznesení zo dňa 26. 8. 2016, ktorú predložila hlavná kontrolórka obce Rabča 
Mgr. Janka Prisenžňáková. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

2.  Správu hlavnej kontrolórky Mgr. Janky Prisenžňákovej na uzatváranie zmlúv na nebytové 
priestory u subjektu: RABČAN, obecné služby Rabča. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
3. Informácie starostu obce Ing. Júliusa Pitáka o posune garáži pri bytom dome súp. č.d. 391, 
Ul. Soľná zo dňa 29. 9. 2016. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
4. Informáciu starostu obce Ing. Júliusa Pitáka o prerokovaní pripomienok k návrhu zmien 
cestovných poriadkov autobusových liniek ARRIVA Liorbus, a.s., ktoré budú platné od 11. 
12. 2016. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
5. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča Mgr. Janky Prisenžňákovej k prijatiu úveru 
obce Rabča na projekt: Stavebné úpravy a nadstavba Obecného úradu v Rabči. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
6. Finančnú analýzu k prijatiu úveru na prefinancovanie projektu: „Stavebné úpravy 
a nadstavba Obecného úradu v Rabči“, ktorú predložila hlavná kontrolórka obce Rabča Mgr. 
Janka Prisenžňáková. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
7. Informáciu starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka o výsledku výberového konania zo dňa 
30. 9. 2016 na miesto „Konateľa RABČAN, s.r.o. Rabča“, v ktorom uspel Ing. Stanislav 
Šimurdiak. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
8. Predložený návrh RABČAN, obecné služby Rabča na asfaltovanie ulíc v III. etapa s tým, 
že do budúceho OZ predložia poslanci svoje návrhy na asfaltovanie ulíc.  

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  
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9. Zámer zrealizovať výstavbu dopraného ihriska pri ZŠ s MŠ Rabča s tým, že sa očakáva 
návrh od architektov a podľa predložených vizualizácii sa vyberie najlepší návrh.  

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
10. Informácie starostu obce Rabča o podaných žiadostiach na Environmentálny fond. 
 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
11. Stanovisko Ing. Milana Vorčáka, bytom Láb, ktoré zaslal e-mailom na obec Rabča dňa 20. 
9. 2016 p. Márii Fuskovej, pozemkové oddelenie OcÚ v Rabči,  v nasledovnom znení: 
 „... nesúhlasím a ani nikdy som nedal súhlas na odpredaj vlastníckych podielov pozemkov za 
1 € na obec Rabča pri vysporiadavaní pozemkov a riešení ulice Rozvoja. Keďže táto 
informácia je zverejnená v zápise obecného zastupiteľstva č. 5 zo dňa 26. 8. 2016 (bod 11 
rôzne), chcem vás v prvom rade požiadať, aby to bolo opravené.“  

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
B. Schvaľuje 
1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda – Ing. Pavol Jurčák, členovia – Monika Adamčíková 
a PhDr. Augustín Piták, poslanci OZ. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
2. Program rokovania Obecného zastupiteľstva obce Rabča s navrhovanou zmenou, že sa bod č. 
8/ presunie na budúce zasadnutie OZ. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
3. Poskytnutie dotácie na projekt „Tradičný ľudový nástroj Hornej Oravy“ vo výške 2 050 €, 
ktorý predložila Mgr. Gabriela Čulová. Tento projekt bude pod záštitou obce Rabča s tým, že 
bude riadne zúčtovaný do 31. 8. 2017 obci Rabča.  

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
4.  Poskytnutie mimoriadnej dotácie na rok 2016 pre ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, IČO: 
37810316 vo výške 2 310 € (z požadovanej sumy 2 960 €) na projekt „Škola podporujúca 
slušnosť, múdrosť a zdravý životný štýl“ s cieľom vychovávať slušných, vzdelaných žiakov, ktorí 
budú uplatňovať v živote aj zdravý životný štýl.  

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
5. Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 2016 – rozpočtové opatrenie č. 4/2016 schválené 
OZ 21. 10. 2016 v zmysle par. 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ 
s MŠ Rabča na rok 2016 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabči, rozpočtovým 
opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (viď príloha). ZA hlasovali: Monika 
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Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol 
Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 
poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 
................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

  
6. Aby obec Rabča dala vyhotoviť geometrický plán na Ul. Mokrá v šírke 10 m.  
 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
7. Aby obec Rabča zapracovala do aktualizácie Územného plánu obce Rabča šírku Ul. Mokrá na 
10 m z pôvodných 6,5 m.   

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
8. Uzavretie zmluvy o spolufinancovaní asfaltovania obce Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín vo 
výške spoluúčasti obce Rabča 273 094 € vrátane DPH. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
9. Poskytnutie z rozpočtu obce Rabča minimálne 5% z oprávnených nákladov  na projekt: 
Rekonštrukcia vodovodu v obci Rabča – Rozšírenie vodovodu III. etapa a Rozšírenie 
vodovodu v lokalite Adamovka III. – I. etapa a to vo výške 7 742,90 €. 
ZA min. 5% spoluúčasť hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef 
Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 
Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
10. Poskytnutie z rozpočtu obce Rabča minimálne 5% z oprávnených nákladov  na projekt: 
Rozšírenie splaškovej kanalizácie v lokalite Adamovka III. – I. etapa a to vo výške 7 132,58 
€. ZA min. 5% spoluúčasť hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef 
Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 
Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
 
11. Aby oslavy sv. Mikuláša zorganizovala ZŠ s MŠ  samostatne  a obec zrealizovala oslavu sv. 
Mikuláša pre detí, ktoré nenavštevujú ZŠ ani MŠ v Rabči. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
12. Aby sa poslanci pred budúcim zasadnutím OZ stretli pred Obecným úradom v Rabči o 16.10 
hod. s tým, že následne pôjdu spoločne na obhliadku hornej Základnej školy č. 855, Ul. Kostolná 
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Rabča. 
................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
13. Poskytnutie z rozpočtu obce Rabča minimálne 5% z oprávnených nákladov  na projekt: 
Využívanie obnoviteľných zdrojov v areáli ZŠ s MŠ a to vo výške 2 413 €. 
ZA min. 5% spoluúčasť hlasovali: Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová, Bc. Jozef 
Oselský, Bc. Ľudmila Rešutíková, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín 
Piták, Ján Maťuga t.j. 8 z prítomných 8 poslancov; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
C. Ukladá 
1. Finančnej komisii v obci Rabča v spolupráci s Komisiou kultúry a Komisiou športu v Rabči 
prehodnotiť a predložiť návrh na schválenie žiadosti o dotácie na  budúce zasadnutie OZ pre 
týchto žiadateľov:  
 
a) Poskytnutie dotácie pre ZO-Jednota dôchodcov, IČO: 008970193052, predsedníčka Margita 
Pindjaková na rok 2017 vo výške 2 300 € na aktivity organizované dôchodcami v obci Rabča 
s názvom projektu „Staroba nie je choroba“.  
b)  Poskytnutie dotácie pre Vladimír Iskierka, bytom Rabča, Hlavná 630 vo výške 4 000 € na 
športové aktivity na projekt „HK Rabča“ za účelom reprezentácie obce Rabča v hokeji. 
c) Poskytnutie dotácie na rok 2017 pre ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, IČO: 37810316 vo výške 
9 900 € na projekt „Škola podporujúca slušnosť, múdrosť a zdravý životný štýl“ s cieľom 
vychovávať slušných, vzdelaných žiakov, ktorí budú uplatňovať v živote aj zdravý životný štýl.  
d)   Poskytnutie dotácie na rok 2017 pre SČK, Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 vo výške 
800 € na projekt „Podpora darcov MS-SČK“ vychovávať slušných, vzdelaných žiakov, ktorí budú 
uplatňovať v živote aj zdravý životný štýl.  
Termín: do budúceho zasadnutia OZ; Zodpovedný: Finančná komisia 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
2. Poslancom OZ predložiť do budúceho zasadnutia OZ  návrhy na asfaltovanie ulíc v obci 
Rabča. Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
3. Hlavnej kontrolórke obce Rabča Mgr. Janke Prisenžňákovej do budúceho zasadnutia OZ 
pripraviť návrh zmeny termínu uzatvárania zmlúv na nebytový priestor a návrh na vylúčenie 
zábezpeky v Zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom obce Rabča a s majetkom štátu, 
ktorý obec užíva, ktoré nadobudli účinnosť dňa 25. 6. 2010.  
Termín: v texte; Zodpovedný: v texte 

................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
4. Obecný úrad v Rabči zvolať budúce zasadnutie OZ už o 16.10 hod. so zrazom poslancov 
pred Obecným úradom v Rabči s tým, že poslanci pôjdu spoločne na obhliadku hornej 
Základnej školy č. 855, Ul. Kostolná Rabča 
Termín: do budúceho OZ; Z: Mgr. Eva Grancová 
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................................................... 
Ing. Július Piták, starosta obce  

 
Zapísal: Ing. Pavol Jurčák, poslanec OZ a predseda návrhovej komisie 


